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Πρέπει να θέλουμε. (Άγιος Νεκτάριος Επίσκοπος 
Πενταπόλεως)
/ Ρήματα ζωής
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Η σωτηρία είναι αδύνατη χωρίς τη συγκατάθεση και τη συνεργασία του ανθρώπου. 
Πρώτος αυτός οφείλει να συναισθανθεί ότι αμάρτησε, να μεταμεληθεί, να 
επιθυμήσει και να επιζητήσει τη σωτηρία του και έτσι η Χάρη να τον επιβραβεύσει 
με αυτήν. Διότι η συναίσθηση και η μεταμέλεια, ο πόθος της σωτηρίας και η 
αναζήτησή της, είναι ένδειξη της επιστροφής προς τον Θεό, είναι σημείο 
αποστροφής της αμαρτίας και διάθεση ασκήσεως στην αρετή, είναι κατά κάποιο 
τρόπο επίκληση της θείας ευσπλαχνίας, η οποία βιάζεται να ελεήσει τον 
παραπλανημένο. Ώστε για να μας σώσει η Χάρη, πρέπει να θέλουμε να σωθούμε.

 

 

 

/var/www/staging.diakonima.gr/cat=65515
http://www.pemptousia.gr/?attachment_id=110710


Άγιος Νεκτάριος Πενταπόλεως


